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SVĚT: Nikdo nebude nic vlastnit, ale všichni budou šťastni. Toto heslo jistě znáte, ostatně,
jde o jakési motto WEF Klause Schwaba, jehož poslušné loutky již dělají vše pro to, aby bylo
realizováno. Jenže to heslo by bylo zapotřebí poněkud opravit, neboť nic nemáme vlastnit
my dole. A těmi šťastnými budou globalisté.

Ti nahoře totiž budou vlastnit vše, co budou ti dole – což bude ve finále asi 99% populace – sdílet. A
budou de facto vlastnit i „nemajetné občany“, tedy pro ty nahoře pouhý „plebs“, který bude ovládán
skrz digitální identitu a na ni navázanou digitální měnu a sociální kredity.

A globalisté z WEF se svými plány již nijak netají. Zatímco představitelé vlád si k nim jezdí pro
instrukce, oni sami již otevřeně plánují budoucí svět, ve kterém už by nikdo z nás dole neměl nic
vlastnit. A nemyslete si, že to vše plánují až v posledních letech. Jsou zde důkazy o tom, že vše, co se
v posledních letech odehrává, bylo pečlivě a velmi dlouho připravováno – a to nejméně posledních 50
let.

Oběhová ekonomika je předurčena k vytvoření dvoustupňového třídního systému vlastníků a
nájemců, který určuje heslo „nebudete nic vlastnit a budete šťastní“ v agendě velkého resetu.

V době, kdy jsou ekonomiky, potravinové systémy a vlády ve zmatku, Světové ekonomické fórum
(WEF) nabízí oběhové hospodářství jako příležitost pro udržitelné oživení.

Se svým obchodním modelem „produkt jako služba“ je však oběhové hospodářství hnací silou agendy
nevolených globalistů: „Nebudeš nic vlastnit a budeš šťastný“, přičemž společnosti si
ponechávají vlastnictví svých produktů a pronajímají své produkty a služby.

Tímto způsobem oběhové hospodářství vytvoří dvoustupňový třídní systém vlastníků a nájemců.

 

Majitelé korporací se nijak netají tím, že nemají zájem zboží prodávat, ale raději by jej pouze
pronajímali. Jak vysvětlil generální ředitel Royal Philips Electronics Frans Van Houten WEF v roce
2016:

„V obchodních modelech cirkulární ekonomiky chci, aby se produkty vrátily ke mně jako
původnímu návrháři a výrobci, a jakmile si tuto myšlenku uvědomíte, proč bych vám měl
prodávat produkt, když vás zajímají především výhody produktu?“

„Možná mohu zůstat vlastníkem produktu a prodat vám nástroj pouze jako službu, tedy
pronajmout.“

A produkty, stejně jako lidé, kteří si je budou pronajímat, budou potřebovat digitální identitu, aby je
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mohli globalisté sledovat po celou dobu jejich životního cyklu.

Minulý týden, po dvouleté přestávce, WEF obnovil své „New Champions Dialogues“, které
opět propagovaly oběhové hospodářství – tentokrát jako údajné řešení „odvrácení globální
potravinové krize“.

Fernanda Lopes Larsenová, výkonná viceprezidentka pro Afriku a Asii ve společnosti Yara
International, ve svém projevu na WEF dne 19. července 2022 řekla, že oběhové hospodářství je
klíčem k zeleným a udržitelným dodávkám potravin.

„Zaměření na životní prostředí je naprosto zásadní, protože nemusíme vyrábět potraviny na úkor
životního prostředí,“ řekla a dodala: „Tento model již nefunguje. Musí se to změnit.

„Proto je oběhová ekonomika klíčová. Přibližně třetina všech potravin vyprodukovaných na celém
světě se vyhodí. Musíme usilovat o větší globální spolupráci na projektech, které pomohou vytvořit
tento uzavřený potravinový řetězec.“

Moderátor a vedoucí kanceláře pro Evropu ve společnosti Sina Finance Hao Qian souhlasil s
nápadem Larsenové na oběhovou ekonomiku pro potraviny: „Naprosto s vámi souhlasím. Myslím,
že oběhové hospodářství je klíčem k naší budoucnosti a udržitelné zemědělství je také
velmi důležité.“

Larsenová dále řekla, že malí farmáři by neměli být placeni jen za to, co vyrobí, ale také za to, jak to
produkují.

„Dnes platíme farmářům za to, co vyprodukují, ale neplatíme jim za to, jak produkují potraviny,“
řekla Larsenová.

„Pokud začneme zlepšovat jejich příjem a odměňovat je nejen za pěstování potravin, ale i za to, že je
pěstují správným způsobem – s regenerativními zemědělskými postupy, které podporují zdraví půdy
a dekarbonizaci – pak by to bylo ještě lepší,“ dodala.

Odměňování určitého chování a trestání jiného je charakteristickým znakem systému sociálních
kreditů, které již využívá Čína a v několika evropských zemích je již v testovací fázi.

Nevolení globalisté říkající soukromým občanům, aby „dělali správnou věc“ – to je charakteristickým
znakem Světového ekonomického fóra, kam si jezdí pro instrukce politici z celého světa.

Prezident společnosti Alibaba J. Michael Evans ve svém projevu na výročním zasedání WEF v Davosu
začátkem tohoto roku řekl, že jeho společnost pracuje na vlastním sledování uhlíkové stopy,
aby bylo možné měřit všechny spotřebitelské návyky na platformě, aby lidé „měli motivaci
dělat správnou věc“, i když měli možnost vybrat si špatnou věc“.

Prezident Alibaba Group J. Michael Evans se na Světovém ekonomickém fóru chlubí vývojem
„vlastního sledování uhlíkové stopy“, který sleduje, co kupujete, co jíte a kam/jak cestujete:
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